
Protokół Nr XXIV/2016 
z obrad XXIV sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Nidzicy 
w dniu 28 października 2016 r. 

 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała wszystkich obecnych i zaproszonych gości. 
Przewodnicząca Rady oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy                       

11 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Listy obecności  radnych  i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady wraz ze Starostą Grzegorzem Napiwodzkim przywitali nową Dyrektor Zespołu 

Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie – p. Katarzynę Mazur.  Wręczając jej kwiaty podziękowali za 
podjęcie się pełnienia tak odpowiedzialnej funkcji i życzyli samych sukcesów  w pracy.  

 
Przewodnicząca Rady oświadczyła, że porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali w 

regulaminowym terminie. Zapytała, czy są do niego uwagi. Zmian do porządku obrad nie było. Został przyjęty 
jednogłośnie. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych Rady Powiatu w Nidzicy. 
6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez pracowników samorządowych. 
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Nidzicki za poprzedni rok szkolny. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2016, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2016-2025, 
3)  zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2016 rok przyznanych samorządowi 

powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10.  Wolne wnioski. 

 
Ad. 2. 

Uwag do protokołu Nr XXIII/2016 nie zgłoszono, został przyjęty jednogłośnie. 
 
Do posiedzenia dołączył p. Krzysztof Żukowski. Odtąd w sesji uczestniczyło 12 radnych. 
 
Ad. 3. 
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu złożył Starosta Grzegorz Napiwodzki. 

Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ponadto Starosta dodał, że 12 października br. odbyło się spotkanie, na którym 

zaprezentowano plan rozbudowy szpitala w Nidzicy. Uczestniczyli w nim Burmistrz Nidzicy, 
Wójtowie, Zarząd Powiatu, Przewodniczący Rad Gmin i przewodniczący gminnych i 
powiatowych komisji resortowych. Wszyscy zgodni byli, że zamierzenie jest bardzo zasadne. 
Koszt inwestycji to 15 mln zł. Będziemy się starać o środki zewnętrzne. Konkurs ogłoszony 
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będzie w grudniu br., przy 60% dofinansowaniu. Jeśli wniosek by się zakwalifikował, jako powiat 
bylibyśmy w stanie sami poręczyć kredyt ZOZ. Na chwilę obecną sami nie jesteśmy w stanie 
udźwignąć tej inwestycji. 

Od 21 października 2016 r. za zgodą Ministerstwa Zdrowia rozszerzeniu uległa grupa osób 
uprawnionych do wykonywania badań  RTG klatki piersiowej i badań spirometrycznych. Badania 
w ramach projektu „Promocja i profilaktyka chorób układu oddechowego dla mieszkańców 
Powiatu Nidzickiego” mogą wykonać mieszkańcy Powiatu Nidzickiego, którzy ukończyli 35 lat.  

Ponadto w ramach działań edukacji zdrowotnej zostanie zakupiony sprzęt sportowy do 
szkół ponadgimnazialnych za kwotę ponad 105 tys. zł.  

Podjęte zostaną także dodatkowe działania w zakresie edukacji zdrowotnej, zarówno wśród 
uczniów szkół ponadgimnazjalnych, jak również wśród mieszkańców powyżej 35 roku życia, 
będą to m.in.  porady dietetyka, zajęcia sportowe, warsztaty edukacji zdrowotnej.    

 
Ad. 4. 
p. Krzysztof Skurczyński zapytał, co dalej z budynkiem po ośrodku zdrowia w Napiwodzie. 

Stwierdził, że mamy już prawie listopad, a we wrześniu, czy w sierpniu mieli przyjmować jacyś 
lekarze. Na dzień dzisiejszy tam jest bez zmian. Pyta dlatego, że w 2000 r. była zawarta umowa z 
p. doktor Siwa, było w niej za 1m2 3 zł, a w 2013 r. – 19,95 zł. Zapytał, ile pieniędzy uciekło 
powiatowi ? Pyta także dlatego, bo trochę jest niezadowolony, co na którejś sesji mówił, z umowy 
zawartej z Uniwersusem. Chciałby się dowiedzieć, w którym roku zawarta została umowa, na 
jakich zasadach, jaka suma, do dnia dzisiejszego. W Ośrodku zdrowia w Napiwodzie było 
naliczane za ścieki, wodę, energię, a jak wyliczane jest dla Uniwersusa? Skąd się wzięła ta suma? 
Na dzień dzisiejszy.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że odpowiedź może zostać udzielona na piśmie, 
ponieważ nie jest w stanie obecnie odpowiedzieć. 

p. Krzysztof Skurczyński prosił o odpowiedź na piśmie. 
 
p. Andrzej Bróździński – na poprzedniej sesji wysłuchaliśmy wszyscy sprawozdań szkół 

niepublicznych. Ma uwagi, mianowicie różnice albo rozbieżności, bo można wyniki w Okręgowej 
Komisji Egzaminacyjnej w Łomży. Wyniki, które tam są, a wyniki jakie ZDZ przedstawiły,  jest 
duża rozbieżność. W OKE jest podane, że 9 osób zdało, a Pani Deptuła oznajmiła, jest w 
protokole, że zdało 13 osób. Tak samo jest, że 6 przystąpiło do egzaminu, a Pani powiedziała, że 
13. Są duże rozbieżności. Dlatego pyta, czemu takie są i prosi o wyjaśnienie.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że musimy zwrócić się z zapytaniem i udzielimy 
radnemu pisemnie odpowiedzi. 

p. Andrzej Bróździński wyraził zgodę na odpowiedź pisemną. 
 
Ad. 5. 
p. Elżbieta Góralska przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

radnych Rady Powiatu w Nidzicy. Stanowi ona zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań nie było. 
 
Ad. 6. 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

pracowników samorządowych. Stanowi ona zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań nie było. 
 
Ad. 7. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Nidzicki za poprzedni rok szkolny. Stanowi ona zał. nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
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Pytań i uwag nie było. 
 
Ad. 8. 1) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 

2016 wraz z autopoprawkami Zarządu Powiatu. 
Pytań i uwag nie było. 

Rada przegłosowała jednogłośnie następujące  autopoprawki: 
1. W § 1 pkt 3  w miejsce kwoty 42.656.574,41 zł wpisuje się kwotę 42.730.497,41 zł – plan 

dochodów budżetu powiatu po zmianach oraz w miejsce kwoty 39.497.160,06 zł kwotę 
39.571.083,06 zł – dochody bieżące. 

2. W § 2 pkt 3 w miejsce kwoty 42.766.237,74 zł wpisuje się kwotę 42.840.160,74 zł – plan 
wydatków budżetu powiatu po zmianach oraz w miejsce kwoty 37.667.046,44 zł kwotę 
37.740.969,44 zł – wydatki bieżące. 

Następnie Rada, w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/137/2016 
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016, wraz z autopoprawkami. Stanowi ona załącznik 
do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2016-2025.  
Uwag i pytań nie było. 
Rada, w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/138/2016 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2016-2025, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 3) 
p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

podziału środków na 2016 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy 
Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych. Dodała, że był on dyskutowany na posiedzeniach komisji.  

Pytań i uwag nie było. 
Rada, w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/139/2016 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2016 rok przyznanych samorządowi 
powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9. 
Ze względu na fakt, iż odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielone zostaną na piśmie, więc 

punkt ten stał się bezprzedmiotowy. 
 
Ad. 10. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki podziękował za przygotowanie i przeprowadzenie 

Powiatowego Dnia Nauczyciela Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Nidzicy oraz Dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy za przygotowanie i 
przeprowadzenie 70-lecia tej placówki. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy – Dariusz 
Wółkiewicz zaprosił radnych na uroczysty X Przegląd Pieśni Patriotycznej, który odbędzie się 5 
listopada br. o godz. 10:00. 

p. Krzysztof Żukowski zaprosił na wernisaż fotografii do NOK w dniu dzisiejszym. 
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p. Elżbieta Góralska przypomniała o uroczystościach związanych ze Świętem Odzyskania 
Niepodległości, które odbędą się w dniu 11 listopada br. Zaproszenia radni otrzymali.  

 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca Elżbieta Góralska o godz. 13:30 zamknęła XXIV sesję 

Rady Powiatu w Nidzicy. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
M. Wojtaszewska 
 

 


